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PROTOKÓŁ NR III/24 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 27 czerwca 2024 r. w Urzędzie Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Radosław Sujak, przy współudziale 

Wiceprzewodniczących: Piotra Garczyńskiego i Bartosza Zaborowicza. Na stan 15 radnych, 15 radnych 

obecnych. Lista obecności, raport z głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula - Wojewoda Lubuski 

Grzegorz Garczyński - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Halicka - Zastępca Burmistrza Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Robert Kornalewicz                     - adwokat 

                

 
Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krosna Odrzańskiego w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego wotum zaufania: 

a) zapoznanie się z raportem o stanie gminy; 

b) debata; 

c) podjęcie uchwały; 

2) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r.: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r. i sprawozdania 

finansowego Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r.; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 r.; 

c) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r.; 

d) dyskusja; 

e) podjęcie uchwały; 

3) w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r.: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej; 

c) dyskusja; 

d) podjęcie uchwały; 

4) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2024 r.; 

5) w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2024-2027”; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniego Programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie  

z organizacjami pozarządowymi na lata 2024-2028; 
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7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z udziałem  

w nieruchomości wspólnej, zbywanego na rzecz najemcy; 

8) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Bielów; 

9) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej  

na 2024 rok; 

10) w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej  

w Krośnie Odrzańskim. 

7. Informacje i sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Pan Radosław Sujak Przewodniczący obrad przywitał Pana Marka Cebulę Wojewodę Lubuskiego byłego 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego, Pana Tomasza Miechowicza członka Zarządu Powiatu Krośnieńskiego, Panią 

Kazimierę Potocką Honorową Obywatelkę Krosna Odrzańskiego oraz Przewodniczącą Rady Miejskiej I i II 

kadencji. Kontynuując przywitał władze Gminy Pana Grzegorza Garczyńskiego Burmistrza Krosna Odrzańskiego, 

Panią Annę Halicką Zastępcę Burmistrza Krosna Odrzańskiego, Panią Ilonę Ogibę Skarbnika Gminy, Panią Annę 

Mikołajczyk Sekretarza Gminy, Pana Roberta Kornalewicza mecenasa, Państwa Dyrektorów, Kierowników 

podległych jednostek, Naczelników Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim oraz gości przybyłych na sesję. 

Następnie poprosił o sprawdzenie quorum. 

Do pkt. 2 

Nie wniesiono wniosków o zmianę porządku obrad. 

Do pkt. 3 

Pan Radosław Sujak Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił najważniejsze wydarzenia z okresu 

międzysesyjnego. Powiedział, że w tym czasie odbyło się wiele wydarzeń kulturalnych i sportowych,  

do najważniejszych należy Rybobranie w dniach 15/16 czerwca. I tu podziękował Państwu Radnym za udział  

w tym wydarzeniu, a także za udział w zakończeniu roku szkolnego w dniu 21 czerwca w szkołach w swoich 

okręgach i nie tylko. Następnie w dniu 24 czerwca odbyło się posiedzenie połączonych Komisji, a 25 czerwca brał 

udział w sesji Rady Miasta Zielona Góra gdzie wybrano nowego skarbnika. Na to stanowisko została powołana 

Pani Ilona Ogiba, której serdecznie pogratulował. Dodał, że odbył szereg spotkań z Przewodniczącymi Rad  

w celu założenia Konwentu Radnych Gminnych oraz Miejskich Województwa Lubuskiego. W dniach 13-14 

czerwca w Warszawie w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów oraz Ministerstwie Sportu odbyły się spotkania, 

których tematem były projekty mogące być realizowane w przyszłości przez gminę Krosno Odrzańskie. 

Powiedział, że na bieżąco współpracował z Panią Sekretarz Gminy i Biurem Rady organizując pracę Rady 

Miejskiej. Na koniec poinformował, że czerwiec jest okresem wyborczym w sołectwach Gminy, sam 

przewodniczył zebraniom w miejscowościach Chyże i Strumienno. Ponadto zostały jeszcze dwa sołectwa Retno  

i Sarbia, które to zebrania mają w dniu dzisiejszym. Następnie, wymienił wszystkie sołectwa z nowo wybranymi 

sołtysami, którym złożył gratulacje. 

Przewodniczący Posiedzenia, przekazał głos Panu Piotrowi Garczyńskiemu Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej prosząc o przedstawienie zestawienia interpelacji i zapytań złożonych przez Państwa Radnych  

w okresie międzysesyjnym. Dodał, że sprawozdanie jest nowym elementem pracy Radnych i będzie to stały 

punkt sprawozdania. 



3 

 

Pan Piotr Garczyński Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zestawienie, które stanowi załącznik  

do protokołu. 

Do pkt. 4 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedstawili: Radny Marek Górski – 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Radny Maciej Piwko – Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, Radna Grażyna Myśliwiec – Przewodnicząca Komisji Porządku 

Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, Radny Artur Kozakiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji oraz Radny Krystian Forster – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Do pkt. 5 

Pan Grzegorz Garczyński Burmistrz Krosna Odrzańskiego przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego, 

które stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Przewodniczący Posiedzenia podziękował za przedstawienie sprawozdania Panu Burmistrzowi i ogłosił  

5 minutową przerwę. 

O godz. 9:59 Przewodniczący Posiedzenia wznowił obrady przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad. 

Do pkt. 6 

Przewodniczący powiedział, że w punkcie 6 przechodzimy do rozpatrywania projektów uchwał, przechodząc  

do pierwszego projektu udzielił głosu Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego Panu Grzegorzowi Garczyńskiemu 

informując że Raport o stanie gminy Krosno Odrzańskie przedstawi Pan Marek Cebula były Burmistrz Krosna 

Odrzańskiego obecny Wojewoda Lubuski. 

1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego wotum zaufania. 

Pan Grzegorz Garczyński Burmistrz Krosna Odrzańskiego powitał wszystkich zebranych, powiedział że w ciągu 

roku są takie dwie najważniejsze sesje Rady Miejskiej, czyli sesja budżetowa i właśnie absolutoryjna. 

Absolutorium udziela się panującemu Burmistrzowi, a że jest to swego rodzaju podsumowanie pracy za rok 

poprzedni, to uważa że należy się ono poprzedniemu Burmistrzowi Panu Markowi Cebuli obecnemu Wojewodzie 

Lubuskiemu, którego pozwolił sobie zaprosić na dzisiejszą sesję.  

a) Pan Burmistrz w kilku zdaniach przedstawił genezę tworzenia Raportu o stanie Gminy, wyjaśnił i czym jest 

sam dokument. Następnie podziękował Pani Annie Mikołajczyk za ponowne sporządzenie raportu, tym razem za 

rok 2023 mimo natłoku jej obowiązków i pełnienia funkcji Burmistrza obecnie Sekretarza Gminy, wyraził swoje 

uznanie za jej pracę i poświęcony czas nad tym dokumentem. Podziękował również wszystkim, którzy 

współpracowali przy pracy nad raportem. Następnie poprosił Pana Wojewodę aby zaprezentował raport wspólnie 

z Panią Anną Mikołajczyk Sekretarz Gminy. 

Pan Marek Cebula Wojewoda Lubuski były Burmistrz Krosna Odrzańskiego rozpoczął od powitania wszystkich 

zebranych, mówiąc, że jest to dla niego zaszczyt móc ponownie przemawiać w tym miejscu oraz zaprezentować 

Raport o stanie Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r. Na początku powiedział kilka słów podsumowujących swoją 

pracę jako Burmistrza. Powiedział, że Krosno Odrzańskie stało się w pewnym sensie kuźnią kadr, wymieniając 

osoby, które zmieniły stanowiska i/lub awansowały. W kilku zdaniach odniósł się do samego raportu o stanie 

gminy, jego znaczenia, nakładu pracy i informacji w nim zawartych. Następnie, omówił raport zaczynając  

od zagadnień demografii, przedsiębiorczości, nawiązując do finansów w zakresie inwestycji, omawiając 

szczegółowo, każdą z nich podkreślił rozwój Gminy Krosno Odrzańskie w tym zakresie. Przedstawione 
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inwestycje to m.in. rewitalizacja obszaru miejskiego wzdłuż ul. Poznańskiej do skrzyżowania z ul. Kościuszki, 

przebudowa i termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Wężyskach, odbudowa skrzydeł Zamku 

Piastowskiego (zabezpieczenie skrzydła wschodniego), adaptacja pomieszczeń Szkoły Podstawowej nr 3  

na Oddział Przedszkolny wraz z budową klatki schodowej, modernizacja pomostu kąpielowo-spacerowego nad 

jeziorem Glibiel w Łochowicach, modernizacja dachu w Szkole Podstawowej nr 1, przebudowa drogi gminnej  

nr 000815F w Radnicy, modernizacja placu apelowego przy Szkole Podstawowej nr 2 oraz sali gimnastycznej 

przy Zespole Edukacyjnym w Osiecznicy. Dodał, że w tak zwanym międzyczasie odbywała się realizacja wielu 

zadań w sołectwach gminy Krosno Odrzańskie i tak m.in. w sołectwie Czarnowo wybudowano 220 m² chodnika, 

opracowano dokumentację techniczną dotyczącą remontu drogi w Czetowicach, w Gostchorzu zakupiono 

wyposażenie placu zabaw, w Kamieniu profesjonalną kosiarkę, w Łochowicach wymieniono podłogę w świetlicy, 

w Marcinowicach położono 100 m chodnika, opracowano dokumentację techniczną dotyczącą budowy chodnika 

w Nowym Raduszcu, w Osiecznicy zakupiono i zamontowano klimatyzację w świetlicy wiejskiej, w Starym 

Raduszcu powstały miejsca postojowe, w Szklarce Radnickiej również utworzono miejsca postojowe,  

a w Wężyskach zakupiono wyposażenie placu zabaw a także doposażono OSP Wężyska. W dalszej części 

prezentacji nawiązał do strategii rozwoju społeczno-gospodarczego, rankingów, w których bierze udział Gmina 

Krosno Odrzańskie, licznych programów oraz planowaniu przestrzennym, po czym przeszedł do omawiania 

gospodarki komunalnej i mieszkaniowej. Na koniec podziękował za lata współpracy wszystkim z którymi miał 

przyjemność współpracować, mieszkańcom Krosna Odrzańskiego i Radzie Miejskiej za wyróżnienie jakim jest 

tytuł Honorowego Obywatela Krosna Odrzańskiego. Po czym poprosił Panią Annę Mikołajczyk o zabranie głosu. 

Pani Anna Mikołajczyk Sekretarz Gminy Krosno Odrzańskie przywitała Pana Wojewodę Lubuskiego, Szanowną 

Radę, Pana Burmistrza, zebranych gości oraz Honorową Obywatelkę Krosna Odrzańskiego. Rozpoczynając 

omawianie raportu przypomniała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym najważniejsze części, które musi 

zawierać raport to informacja z realizacji strategii, programów, polityk i uchwał rady. Pokrótce określiła tematykę 

wymieniając zagadnienia takie jak pomoc społeczne, oświata, zarządzanie kryzysowe, współpraca zagraniczna, 

media oraz organizacja pracy Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. Następnie przystąpiła do omawiania raportu 

zaczynając od Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt  

na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2023 r. Kolejnym omawianym tematem była szeroko rozumiana opieka 

społeczna i realizowane programy w tym zakresie m.in. Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Gminie Krosno Odrzańskie na lata 2021-2028, Wieloletni program osłonowy w zakresie dożywiania „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019-2023, Gminny Program Wspierania Rodziny na lata 2021-2023 pn. „Być razem”, 

Resortowy Program Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa”– edycja 2023, Program 

osłonowy Korpus Wsparcia Seniorów w Gminie Krosno Odrzańskie na 2023 r., Program Operacyjny Pomoc 

Żywnościowa 2014-2020. Podprogram 2023. Z tematu opieki społecznej Pani Sekretarz płynnie przeszła  

do równie ważnego tematu ochrony zdrowia. Omówiła organizację służby zdrowia oraz przedstawiła dane 

liczbowe obrazujące to ważne zagadnienie. Następnie przedstawiła założenia i realizację zadań w ramach 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Krosno Odrzańskie na lata 2022-2025. Kolejnym tematem było bezpieczeństwo. Pani Sekretarz 

przedstawiła jak realizowane są zadania w tym zakresie, jakie pojawiają się najczęściej problemy i w jakim 

zakresie działa Straż Miejska, z czym zmaga się jako jednostka oraz jej współpracę z innymi jednostkami m.in.  

z Policją, Strażą Leśną, które dbają o nasze bezpieczeństwo. Omówiła również, zadania z zakresu zarządzania 

kryzysowego, które prowadzone są przez Biuro Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego działające  

w ramach wydziału Urząd Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich w Urzędzie Miasta. Zaznaczyła, jak ważna 

jest współpraca z jednostkami Ochotniczych Straży Pożarnych z Gminy Krosno Odrzańskie przybliżając ich 

działalność. Kontynuując omawianie przeszła do tematu oświaty. W kilku zdaniach, przedstawiła strukturę 

placówek, zakres działania i dane liczbowe. Następnym omawianym tematem była Kultura, realizowana głównie 

przez 2 instytucje Centrum Artystyczno-Kulturalne „Zamek” oraz Mediatekę, przedstawiła zadania, zakres 
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działalności i podejmowane inicjatywy kulturalne. Z dziedzinie sportu omówiła program i działalność Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Krośnie Odrzańskim. Kolejnym omówionym punktem raportu był Program współpracy Gminy 

Krosno Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego, przedstawiła obszary działania i realizowane zadania. Następnie Pani Sekretarz omówiła politykę 

zagraniczną i współpracę z miastami partnerskimi Karcag i Schwarzheide oraz politykę informacyjną. Na koniec 

w kilku zdaniach przedstawiła dane statystyczne dotyczące pracy Urzędu Miasta oraz Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim. Kończąc podziękowała za uwagę. 

Pan Radosław Sujak Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Pani Annie Mikołajczyk za omówienie raportu 

ale przede wszystkim za jego przygotowanie, wyraził swoje uznanie za pracę nad raportem. 

b) 

Przewodniczący Posiedzenia, podziękował za przedstawienie raportu i otworzył debatę nad Raportem o stanie 

Gminy Krosno Odrzańskie za rok 2023 r. Poinformował zebranych, że zgodnie z wytycznymi ustawy w debacie 

mogą brać udział mieszkańcy, którzy wcześniej zgłosili zgodnie z wymogami taki zamiar. Do Urzędu Miasta taki 

wniosek nie wpłynął. 

Głos zabrała Radna Grażyna Myśliwiec, która zwróciła się z prośbą do mieszkańców aby zapoznali się z tym 

dokumentem, ponieważ opisuje on w bardzo przystępny i obrazowy sposób działalność Gminy Krosno 

Odrzańskie i stanowi źródło informacji w wielu dziedzinach. Wyraziła swoje uznanie dla Pani Anny Mikołajczyk 

Sekretarz Gminy za sporządzenie ponownie tego obszernego dokumentu oraz podziękowała Pani Sekretarz  

i wszystkim osobom współpracującym przy raporcie. 

Radny Paweł Szymczak odniósł się do kwestii zawartej w raporcie związanej z ochroną przeciwpożarową  

i obroną cywilną na terenie gminy, która w raporcie w wyczerpujący sposób pokazuje stan na chwilę obecną.  

Podkreślił, że z jego punktu widzenia zostało w tej kwestii bardzo wiele zrobione, ale jeszcze jest wiele  

do zrobienia. Dodał, że został Radnym Rady Miejskiej właśnie po to, aby móc uczestniczyć w działaniach 

regulujących te zagadnienia, bliskie jego zainteresowaniom. Zwrócił się do zebranych przedstawicieli władz na 

szczeblu wojewódzkim, powiatowym, a zwłaszcza gminnym o szeroką współpracę przy realizacji tych zagadnień. 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Posiedzenia zamknął debatę. 

c) Przewodniczący Posiedzenia poprosił o przystąpienie do głosowania w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Krosna Odrzańskiego wotum zaufania. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr III/12/24 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego wotum zaufania. 

Pan Grzegorz Garczyński Burmistrz Krosna Odrzańskiego podziękował za udzielenie wotum zaufania. Dodał,  

że jest chyba jedynym samorządowcem w Polsce, który podczas jednego roku otrzymał dwa razy wotum 

zaufania, gdyż poprzednie uzyskał jako Starosta Krośnieński przed zakończeniem kadencji. Dodał, że oczywiście 

dzisiejsze wotum zaufania należy się dla poprzedniego Burmistrza Pana Marka Cebuli, obecnego Wojewody 

Lubuskiego i jego ówczesnego zespołu za pracę w roku 2023. Jeszcze raz zachęcił wszystkich do zapoznania 

się z raportem o stanie Gminy Krosno Odrzańskie i podziękował wręczając kwiaty Pani Annie Mikołajczyk za jego 

opracowanie. 

Pani Sekretarz podziękowała za kwiaty i podkreśliła, że jest to efekt pracy zespołowej, ona to tylko wszystko 

zbiera w jeden dokument, natomiast to jest ciężka praca pracowników, którzy już od marca zbierają dane. 

Dodała, że jest to też ciężka praca Pana Adama Sobolewskiego, którego nigdy tu nie wymieniła, a zrobił piękne 
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zdjęcia, które ilustrują i wzbogacają ten raport. Kończąc podziękowała wszystkim osobom współpracującym  

za ich ciężką pracę. 

Pan Grzegorz Garczyński Burmistrz Krosna Odrzańskiego pogratulował Panu Markowi Cebuli Wojewodzie 

Lubuskiemu byłemu Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego oraz Pani Ilonie Ogibie Skarbnik Gminy Krosno 

Odrzańskie. 

O godz. 11:17 Przewodniczący Posiedzenia ogłosił przerwę techniczną. 

O godz. 11:33 Przewodniczący Posiedzenia wznowił obrady. 

2) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r. 

a)  

Pan Przewodniczący Posiedzenia poinformował, że przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Krosno Odrzańskie za 2023 r. i sprawozdania finansowego Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r. oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 r. dokona Pani Ilona Ogiba 

Skarbnik Gminy. Natomiast informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r. była 

omawiana na wspólnym posiedzeniu Komisji i nie będzie już omawiana na sesji, a sam dokument jest dostępny  

w wersji elektronicznej na stronie BIP Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

Pani Ilona Ogiba Skarbnik Gminy Krosno Odrzańskie, omówiła szczegółowo sprawozdanie z wykonania budżetu 

za 2023 r. oraz sprawozdanie finansowe za rok 2023 na podstawie prezentacji, która stanowi załącznik  

do protokołu. 

b) Pani Ilona Ogiba Skarbnik Gminy Krosno Odrzańskie, przedstawiała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 r. 

e) 

Pan Przewodniczący Posiedzenia przed przystąpieniem do głosowania zaznaczył, że w paragrafie pierwszym 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim po rozpatrzeniu zatwierdza sprawozdanie finansowe Gminy Krosno 

Odrzańskie za 2023 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 rok. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr III/13/24 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r. 

3) Projekt uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r. 

a) Pan Krystian Forster Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że w dniu 28 maja br. na posiedzeniu 

Komisji dokonano oceny wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie rozpatrując w szczególności 

sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2023 sprawozdanie finansowe za 2023 r. informację o stanie mienia 

Gminy Krosno Odrzańskie, opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze dotyczącą sprawozdania  

z wykonania budżetu oraz realizację zadań w 2023 roku. W oparciu o powyższe Komisja Rewizyjna zaopiniowała 

pozytywnie wykonanie budżetu i sporządziła wniosek w sprawie absolutorium. 

b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krystian Forster przedstawił opinię z dnia 31 maja 2024 r Regionalnej Izby 

Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
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Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim o udzielenie Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2023 rok.  

c) Radna Grażyna Myśliwiec wraziła swoje poparcie dla wniosku i swoją opinię na temat wagi podejmowanych 

decyzji przez Radnego oraz jakimi zasadami ona osobiście się kieruje.  

d) Przewodniczący Posiedzenia poinformował, że w paragrafie pierwszym uchwały zmieniamy na udziela się 

Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego absolutorium.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr III/14/24 3) w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2023 r. 

4) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  

na 2024 r.  

Pani Ilona Ogiba Skarbnik Gminy, poinformowała że procedowany jest projekt nr 2, który uwzględnia naniesione 

poprawki omawiane na posiedzeniu wspólnych Komisji. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr III/15/24 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  

na 2024 r. 

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2024-

2027” 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr III/16/24  

w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2024-2027” 

 

6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniego Programu współpracy Gminy Krosno 

Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi na lata 2024-2028 

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie − 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr III/17/24  

zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniego Programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie  

z organizacjami pozarządowymi na lata 2024-2028. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz  

z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanego na rzecz najemcy 

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr III/18/24  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z udziałem  

w nieruchomości wspólnej, zbywanego na rzecz najemcy. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Bielów 

 

Radny Bartosz Zaborowicz odniósł się do nazwy ulicy i wyraził swoje zdanie.  

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr III/19/24  

w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Bielów. 
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9) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 

Miejskiej na 2024 rok.  

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr III/20/24  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2024 

rok. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim. 

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr III/21/24  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w 

Krośnie Odrzańskim. 

 

Do pkt. 7 

Radna Grażyna Myśliwiec zgłosiła sprawę zadłużonych mieszkań będących własnością gminy pod zarządem 

ZGKiM. Zauważyła, że zgodnie z przedstawionym raportem, zadłużenie wynosi obecnie ponad 3 mln zł 

nieściągalnych długów od mieszkańców. Pokrótce przedstawiła dane, które uzyskała w jednostce zarządzającej 

w zakresie ilości zadłużonych mieszkań, problemów z brakiem przedłużania umów, długami nieżyjących 

lokatorów, które są nieściągalne oraz długotrwałym i złożonym procesem obsługi takiego zadłużenia przez 

pracowników. Zauważyła, że jest to bardzo ważny temat, który wymaga sprawdzenia i poprosiła, że jeśli jest taka 

możliwość może Pan Robert Kornalewicz mecenas mógłby sprawdzić jak sprawa wygląda od strony prawnej, 

jakie są możliwości egzekwowania zadłużeń i jaka jest przyczyna tak długiego procesowania spraw kierowanych 

do Sądu.  

Radny Paweł Szymczak zwrócił uwagę na ważny problem w zakresie bezpieczeństwa pożarowego i skutków  

w przypadku jego powstania. Zwrócił uwagę iż ważną kwestią jest to, że każdy z mieszkańców powinien 

ubezpieczać swoje posesje na wypadek różnego rodzaju sytuacji losowych między innymi pożarów, aby mieć 

zabezpieczenie finansowe na usuwanie skutków. Kwestie w tym zakresie nie są uregulowane i często 

mieszkańcy pozostają skazani sami na siebie, a koszt usuwania odpadów powstałych w wyniku zniszczeń  

za tonę to ok. 1 000,00 zł. Dla poszkodowanych, którzy tracą dorobek życie jest to dodatkowe obciążenie. Ważną 

kwestią jest również zabezpieczenie dostępu do zasilania dla tych mieszkańców, ponieważ zazwyczaj zasilanie 

jest odcinane w trakcie akcji gaśniczej. Zaproponował zakupienie jednego lub kilku agregatów, które  można  

by wypożyczyć z Urzędu Miasta dla takiej rodziny lub dla potrzebujących np. podczas braku dostaw prądu  

do pracy respiratorów dla osób starszych. Poprosił o zastanowienie się nad przedstawionymi tematami oraz 

uregulowaniem systemowym tych spraw, żeby to działało jednakowo na terenie całej gminy.  

Pan Grzegorz Garczyński Burmistrz, poinformował o zbliżającym się w dniach 6-7 lipca Festiwalu Polskiego Wina 

Musującego III edycji, które odbędzie się na terenie gminy Krosno Odrzańskie w Parku Tysiąclecia. Poprosił  

o informowanie mieszkańców o tym wydarzeniu i serdecznie wszystkich na nie zaprosił. 

Do pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Sujak o godzinie 11:40 stwierdził: „zamykam obrady  

III sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                                       PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
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                                                                                             Radosław Sujak 

Protokołowała:                                                                                                            

Magdalena Wojtowicz 

Podinspektor w Wydz. Organizacyjnym  


